
Skolebestyrelsesmøde tirsdag d.17 november kl.19.00-21.00 

 

 
Deltagere:  

Forældrevalgte: Marianne Christiansen, Marianne Tang Hindsig, Diana Ostersen, 

Kirsten Lund Jensen og Anders Krejberg. 

Medarbejderrepræsentanter: Susanne Mellergaard  

Ledelse: Ole Ehmsen Kronborg og Annizette Jensen. 

Fraværende: Maria Brandt 

Referent:  Diana Ostersen/Ole Kronborg 

 
 

Punkt Beslutning 
1. Orientering fra 

- Skoleleder 

- Pædagogisk Råd  

- SFO 

  

Ole orienterede:  

Rokade i opgaver efter at HN er stoppet. IT overtager tysk i 5. 

kl. – og SM overtager læsekursus. 

 

Corona – det går stille og roligt. Et par klasser har været 

hjemme til test – Ingen positive svar. 

 

Skolen er blevet opfordret af kommunen til at holde møder 

virtuel med forældrene. Lærerværelset er delt mere op – og 

ellers kører hverdagen så normalt, som retningslinjerne tillader. 

Eleverne er fortsat delt op i zoner m.m. 

 

Pædagogisk råd, Susanne orienterede – møderne er kortet lidt 

ned. Der er ved at udarbejdes en plan, i tilfælde af, at nogle 

klasser bliver sendt hjem. 

 

SFO, Annizette orienterede: 

Hun har opsat et stillingsopslag, da de mangler en pædagog til 

januar. Derudover er der udskiftning i personalegruppen, da de 

to unge ansatte nu vil i gang med uddannelse og rejse. Dette er 

der fundet løsninger på og der starter en ny omkring jul. 

2. Trivselsundersøgelse. 

 

 

Punkt 2 og 4 er slået sammen og bestyrelsen har ført tilsyn med 

skolens indsatser omkring trivsel og nationale tests.  

 

Generelt er det skolens fokus, at de kvalitative data som 

opleves dagligt på skolen giver det bedste billede af trivsel og 

faglige niveau og at de kvantitative data opsamlinger (nationale 

test, trivselsmålingen) ikke kan stå alene. 

 

Trivselsundersøgelse: Ole viste dias – Skolen oplever ofte ros 

når der kommer folk på besøg fx fra PPR. Bl.a. roses hvordan 

skolen håndterer frikvartererne. Derudover gennemgik 



bestyrelsen datamateriale omhandlende trivslen på skolen, vi 

ligger flot og over kommune gennemsnit. 

 

National test: Ole fremviste oversigt over de nationale tests og 

skolens udvikling der. For at skolerne kan få det optimale ud af 

resultaterne kræver det en noget større elev gruppe på hvert 

klassetrin, ellers vil man opleve at resultaterne svinger alt efter 

klassens sammensætning og elev antal det enkelte testår. 

Skolen har fokus på resultaterne, således at der kan fanges evt 

”udfald” og i så fald laves indsatser. Det er bl.a. et fokus på 

skolen, at eleverne er trygge ved test situationerne. 

 

3. 

Brugertilfredshedsundersøgelse. 

 

 

Ole viste resultaterne – og det ser samlet set flot ud for skolen. 

Der er høj besvarelsesprocent blandt forældrene. På landsplan 

ligger Borris skole helt i top! 

 

4. National test. 

 

  

Se punkt 2 

5. Tilsyn med Skole/hjem 

samarbejde. 

 

 

Alle principperne blev revideret tilbage i september. Der er 

fuld tilfredshed med skole-hjem-samarbejdet. PT. køres dette 

virtuelt grundet Corona 

 

6. Gulv i indgang. 

 

 

Der laves nyt gulv ved indgangen i uge 48 -50 og det giver lidt 

midlertidige begrænsninger 

7. Evt.  

 

 

På næste møde forholder bestyrelsen sig til det 

høringsmateriale som er sendt ud i forbindelse med 

skolestrukturdebatten  

 


